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Napirendi pontok: 

1. Napirendi pontok ismertetése – szavazás az elfogadásáról. 

2. Összefoglaló a Tagozat 2020.02.18-i Taggyűléséről időszakról: Borsiné Arató Éva elnök 

3. A 2020. év munkatervének összeállítása - elfogadása. Előkészített tervezet alapján. 

4. Egyebek 

 

1. napirendi pont: 

1/2020 (III.03.) elnökségi határozat: 

Jelenlevők a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadták. Levezető elnök Borsiné Arató Éva elnök, 

jegyzőkönyvvezető: Nagy Attila alelnök 

 

2. napirendi pont: 

BAÉ köszönti az új elnökség tagjait és összefoglalja az Akusztikai Tagozat taggyűlésén történteket: 

A tagok nagy létszámban voltak jelent. Az új elnökség - megmaradó tagjaiból adódóan – korábbi 

ismereteit és tapasztalatait kihasználva várhatóan hatékonyan tud együttműködni és dolgozni majd a 

Tagozat érdekében. Augusztinovicz Fülöp visszavonulása sajnos elkerülhetetlen volt, Borsi Gergely az 

elnökség új tagja. A Tagozat által létrehozott tanúsítványt a tagok örömmel fogadták, emellett elkészült 

segédlet és a weboldalon lévő szabványtár is segíti a tagok munkáját. Nagy Gyula elnök úr bevezetője 

hasznos információkat tartalmazott. 

 

3.  napirendi pont: 

BAÉ ismerteti a munkatervet és a pénzügyi tervet, melyet az ülés előtt az elnökség tagjai elektronikusan 

már megkaptak. A tervek követik az MMK által megküldött formulákat. Fontosabb pont, hogy az 

elnökség legalább 3 alkalommal ül össze egy évben, de rendkívüli esetben is összehívható, és bizonyos 

esetekben elektronikusan is megtárgyalhatók ügyek. 

Fontos feladat a Tervek tartalmi követelményei című dokumentum akusztikai fejezetének kidolgozása, 

melyet az elnökség előkészít és a tagozat több tagjának bevonásával kell véglegesíteni. 

A tagozati honlap működtetését továbbra is vállalja Nagy Attila alelnök. Nagy Attila kéri az elnökség 

tagjait, hogy a tagozatot érintő híreket, anyagokat küldjék meg neki. 

A szakmai továbbképzések szervezését továbbra is vállalja Koscsó Gábor alelnök. Koscsó Gábor újabb 

kéri az elnökséget, hogy gondolkozzanak újabb előadókon, hogy a spektrum bővülhessen. 



Szakmai rendezvények közül az OPAKFI szervezi az AAAA konferenciát, ezen a Tagozat megjelenése 

fontos. További szakmai rendezvény az OPAKFI Akusztikai nap, melyen a részvétel ingyenes. 

A nemzeti szabványosítási munkában a Zaj műszaki bizottságban, a Rezgés Műszaki bizottságban és az 

Akusztika műszaki bizottságban jelenik meg a tagozat (kamara) jelenlétében dr. Szakács György tagtárs,  

de az akusztikusok érdekeit egyéb szervezetek színeiben más tagjaink is képviselik. 

A pénzügyi tervben a várható tevékenységekhez költségek lettek rendelve. 

 

2/2020 (III.3) elnökségi határozat: 

A 2020. évi költségtervet az elnökség egyhangúlag elfogadta. 

 

 

4.  napirendi pont:  

Egyebek: nincs megbeszélendő. 

 

A következő elnökségi ülés tervezett időpontja: 2020. június 

 

Lejegyezte: Nagy Attila alelnök 


